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Abstract (en)
[origin: WO8605229A1] The casing system contains at least one filling element filled with liquid that can be laid inside a reinforcement of a building
material, such as concrete, in the form of a hose (2). After hardening, the hose (2) can be withdrawn from the hardened concrete and used again.
During hardening it can be connected with a vibrating device (30). Additional filling elements (50) can be placed on the hose and removed once
the building material has been hardened. In this way there are created branched or unbranched free spaces which can be used to receive power
lines, water and gas conduits but also as air ventilation or evacuation ducts or as air conditioning ducts. In addition, they may be used as required as
irrigation or water drainage channels.

Abstract (fr)
Le système de coffrage comporte au moins un corps de remplissage rempli de liquide, qui forme un tuyau (20) pouvant être posé dans une armature
d'un matériau de construction comme le béton. Après prise de matériau, le tuyau (2) peut être extrait et réutilisé. Pendant la prise, il peut ête
raccordé à un dispositif vibrant (30). D'autres corps de remplissage (50) peuvent être montés sur le tuyau et démontés après prise du matériau. On
crée ainsi des espaces libres ramifiés ou non, qui servent à loger les lignes électriques, les canalisations d'eau et de gaz mais servent également de
canaux de ventilation et d'extraction ou de climatisation, et éventuellement de canaux d'irrigation ou de drainage.
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